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z posiedzenfa Komlsji Bud2eturuospodarki I Mienia odbytego

w dniu B lutego 1991 roku o godz.11-teJ.

Obecni na posiedzeniu wedlug zaZqczoneJ l is ty obecnoéc1,

która stanowi za?.qcznik do niniejszego protokólu.

Ponadto w czasie posiedzenia KomisJl  dotyczqceJ opini l

uchwa?y w sprawle podzialu nadwyZkl bud2etowel za 199O rok

uczestniczyll Pan Burmistrz mgr Marek Bana$tk i Przewodniczqcy

Rady MteJskieJ Tadeusz Lato.

fodczas posledzenia KonisJl qyjaÉnlerí udzleLall pracownlc

wfdztalu Finansowego Urzqdu lt ieJskiego Panie E.l,achwa i M.Wyd.rych.

Forzqdek posied.zenia:  ,

l.Rozpatrzenie nateriatrów na sesJq Rad.y lf iejskieJ

afzaopLniowanie proJektu uchwaly w sprawie ustalenia starek poda

-ln¡ od. nieruchomoÉcl na 1991 rok,

b/Zaoplniowanie proJektu uch¡¡atry vr sprawle ustalenla stawek podat

od posladanfa psówrtermfnów platnoÉcl oraz sposobu Jego pobonr,

cfzaopínloranie uchwatry ur sprau¡ie ustalenia wysokosci stawek opta

targoweJrsposobu JeJ pobortrrokreÉlenia inkasent6w onaz

wynagrodzenia za pobór tej optratyt

á/zaoplniowanie proJektu uchwaly w eprawfe podzialu nadwyáki

bud2etoweJ za 1990 rok,

e/zaaplnlowanie uchwaly w sprawie ustalenia optrat za ptz-eiazdy

Érodkemi kou&nlkacJi nleJskÍeJ.

2,PrzyJQ,cie planu pracy KonlsJf .

J.Sprawy ró¿ne.

A d . 1  a / . Przewsdnlcz4ey, KomisJi zapoznaL zebranych z projekt

uchwalyrpodaJqc stav¡kl podatku od niertrchomorícl.Stwf erdzllr2e po ra
plerwszy wprowadzono dtarkl podatku od budynków mleszkalnych co

mohe slq spotkaó z powszechnq krytykq tego pod.atlu.Plaksynalne stawk

tych podatkéw podane s4 w Dz.U.Nr 9 z 1991 roku. ¡
Zdanfen Przewodniczqcego, opinia KonisJi nuaibyó

bardzo w¡nra2ona ,bo z JedneJ strony musiny zaperrnlé wplyry ds bud2e
-tu Rady Mie¡at<te¡ a z dmgieJ strony dbaé o lnterea nyborców,

którzy. w'tnaczneJ wiqkszoécl sq p?atnikarri podatt<u od nleruchonoÉcl

KonfsJa pow .v¡nlkllweJ dyskusJl poetanowlla urystqpi

na sesJq Rad¡¡ raby 
:znlenlé pkt.3 proJektu^teJ ucbwalyrtJ. od

pozostalych budynków 1ub lch czeÉciy'od 1 m2 powie"r"¡of uáytkoweJ/
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-  3.O00.-  zTrzastqpió nastqPujqco:

od  gara2y  -1 .OOO.-  z l ,

od pozostalych

budynków 20O.- 27.

WnLosek KomisJa uzasadnia tynrLe na terenie niasta i gminy znajduje

siq duZa i1oÉó budynkéw w zlym stanie technlcznymrznaczna ich

i1oÉé. jest nieu2jtkohrana .
Zdanlen KomfsJt takfe rozwiqzanie bytroby najlepsze.

W $ 2 proJektu uchwaly Komlsja wnosi o dopÍsanie w pkt.1/zwolnlenia

od pod.atku/ obiekty stru2by. zdrowia r o w pkt.} OSP.

W pozostalych punktach proJekt uchwaly zaopiniowano pozytywnie.

Ad.1 b/ .  KonisJa wnosf o doplsanl .e w $ 1pkt.2 po wyrazie
' gospodarstwa rrdoaowerr zarnLagt rolne.

W pozostatrych punktach proJekt uchwaly zaoplnlolrano pozytyrnie.

Ad.1 c/. hojekt uchwaly zaopinlowano pozytywníe f zmlenia slq
podstawa prawna/.

Ad..l df . hojekt podzlalu nadrrry*kl budtetoweJ za 199On¡ok

z jego szczegíLovrym uzasadnienlen zreferowal Pan' Przewodniczqcy

Rady Tadeusz Lato.

Ponad,to Pan Przewodniczqcy przedhoiyl KonisJl plsmo Fllgdzyzakladoweg

\u¡u SportowegortNaprzód.rt ¡c JqdrzeJowle ekierowane do Rady lrtieJskieJ

o udzlelenie dotacJi na dzialalnoéó Klubu w rokun 1991 .

Do plsna tego dolqczono ortentaeyJny kosztorye robót budowlanych na

obiekcle Pawllonu foortowego KlubuttNaprzódtr na tnrotq 46.48O tys.z7.

Komlsüa w $ 1 1 $ 2projektuuchwatypostanowl la zwiqirszyé o loonL:

kwotg wydatków 1 d.ochod.ów do kwoty 1.9O1 .g1g.OOO. - z,f,.

Kwotg 100 nLn 2tr. przeznaezyé na!

,-dzlalalnoÉé LZS Skronlów -5 m}'n 27,
-dzla}alnoéé LZS Plaski - 10 nln zlt
-dziatralnoÉé l{KS |tNaprzódtr JqdrzeJów- 45 pJ'n 2tr,
-budowg /kontynuajea/pwilqnu na Piaekach -4O nLn.zt.

ll pozostatrych punküaeh proJekt uehwaly zaoplnlowano pozytyvrnle,.

.A.d.1 e/. Sprawozdanie z dzialalnoÉci Hiesjklego przedsi€biorstw
Ksnunikacyjnego oraz wynlków fi.rurasówyeh, z\o2yl jego Klerownik

' 
Edward Nawrst.

$onisJa zaoplnlowala pozytywale propono!¡ane podrryikl cen za przeJaz

dy odób konr¡nikacii 'nle$sklei od 1 nalea br.

i f \
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Ponadto Komisja stawla nastqpujEce wnioski  pod adresem MPK¡
-przygotowaó ana l izq  kosz tów za  I I  pó l rocze  199A roku  na  ses jq

Rady i ' i i eJsk ie j  w  dn iu  15 .o2 .1991 roku ,
-w przypadku n1e partycypowania w kosztach za przejazdy przez oÉcier

ne gminy skróció dtugoÉó tras,
-roztta?yó mo2liwoéó wyeliminowania niektórych kursów poza godzinani

szczytu przewodów,
-powolaó KomisjE do zbadania gospodarki f inansowej FPK.

Ad.2.  Komisja po wnikl lweJ dyskusj i  postanowi la przyjEé

wlasny plan pracy na 1991 rok.

/plan pracy KomisJi w zaT4czeniu do protokólu/.

Ad.3.  KonisJa zapoznala s iq z proJektaml pozosta?ych uchwaL,

które bEdq pod.eJmowane na sesJl  Rady \ejskieJ w dniu 15 lutego

1991 roku.
KomisJa w zwiqzku z l icznyrnl protestaml sottysów odnoÉnie ich

wynagrodaenla za inkado nal-e2noécirpostanowi la s iq zaiqé tq

sprawe na najbl i2szym posiedzenlu /prowlzJa soltysów/

PrzewodnlczqcY
Kornisji Bud2eturGospodarki 1 Mienla

Janusz Hatys


